



Flexibility & Safety

NEW

Flexibility



We have more flexibility for your upcoming meeting, event or for your next business group.

FREE rebooking & cancellation up to 14 days prior arrival, for up to 50 people or a maximum of 30% of the hotels capacity.

Valid for new bookings till the end of 2020 in participating ACCOR Hotels in Germany, Austria & Switzerland

Safety



We have introduced intensified hygiene & prevention measures to ensure your and your participants safety at our Hotels.

Find more information here:

[#ALLSAFE](#)

Added value



ALL Meeting Planner rewards your hard work when you organize business events:

Double your reward points

for the events that you organize and complete till the 31st of March 2021.

Click here to register:

[ALL Meeting Planner](#)

FOR MORE DETAILS CONTACT US DIRECTLY!

We are all in this together - Sending you and our communities some extra love and light.

#ALLheartists #ALLSafe #AccorCares





Flexibilität & Sicherheit

NEW

Flexibilität



Wir haben mehr Flexibilität & Planungssicherheit für Ihr nächstes Meeting oder Ihre Firmengruppe.

Kostenlose Umbuchung oder Stornierung bis zu 14 Tage vor Anreise. Gültig für Gruppen bis zu 50 Personen oder max. 30% der Kapazitäten.

Gültig für neue Anfragen bis Ende 2020 in den teilnehmenden ACCOR Hotels in Deutschland, Österreich & der Schweiz.

Sicherheit



Wir haben intensive Hygiene- und Präventionsmaßnahmen eingeführt, um Ihre Sicherheit und die Ihrer Teilnehmer in unseren Hotels zu gewährleisten.

Weitere Informationen finden Sie hier:

[#ALLSAFE](#)

Mehrwert



ALL Meeting Planer belohnt Ihre harte Arbeit bei der Organisation von Ihren nächsten Meeting, Schulung oder Firmengruppe: Verdoppeln Sie Ihre Prämienpunkte für die Veranstaltungen, die Sie bis Ende März 2021 organisieren und abschließen.

Klicken Sie hier, um sich anzumelden:

[ALL Meeting Planer](#)

**Für weitere Informationen kontaktieren Sie uns direkt.
We are all in this together - Sending you and our communities some extra love and light.**

#ALLheartists #ALLSafe #AccorCares

